

الشروط والأحكام لعرض أمازون وبطاقات ميم الائتمانية (سيجنتشر، إنفينيت)

meem Credit Cards (Infinite, Signature) & Amazon offer Terms and Conditions

- The offer is valid on eligible products available through Amazon NOW on [Amazon.sa](https://www.amazon.sa).
- Cardholders will receive 30% off, up to a maximum discount of SAR 30 per eligible order.
- A minimum purchase of SAR 100 is required.
Use promo code VISA30 at checkout. The discount will be applied to the total eligible order value.
- This offer is available exclusively to meem Infinite and meem Signature credit cardholders issued in the Kingdom of Saudi Arabia.
- Redemption is valid within the Kingdom of Saudi Arabia only.
- Open the Amazon app or visit [Amazon.sa](https://www.amazon.sa) and add eligible products to your cart.
- Enter or apply the promo code **VISA30** at checkout (where applicable). Pay using an eligible Visa Infinite or Visa Signature credit card issued in Saudi Arabia.
- The eligible discount will be applied instantly to your order.
- This offer is valid from 10 July - until 30 September 2026, for a limited time only or until all allocated discounts have been redeemed, whichever occurs first.
- يسري العرض على المنتجات المؤهلة ضمن خدمة Amazon NOW على [Amazon.sa](https://www.amazon.sa).
- حصل على خصم 30% بحد أقصى 30 ريال سعودي لكل طلب مؤهل.
- الحد الأدنى للشراء 100 ريال سعودي. استخدم الرمز الترويجي VISA30 عند إتمام عملية الشراء.
- سيتم تطبيق الخصم على إجمالي قيمة الطلب المؤهل. العرض متاح حصرياً لحاملي بطاقات ميم فيزا إنفينيت و سيجنتشر الائتمانية الصادرة في المملكة العربية السعودية.
- يسري العرض داخل المملكة العربية السعودية فقط.
- افتح تطبيق Amazon أو قم بزيارة [Amazon.sa](https://www.amazon.sa) وأضف المنتجات المؤهلة إلى سلة التسوق.
- أدخل الرمز الترويجي VISA30 عند إتمام عملية الشراء.
- ادفع باستخدام بطاقات ميم فيزا إنفينيت و سيجنتشر الائتمانية المؤهلة والصادرة في المملكة العربية السعودية.
- سيتم تطبيق الخصم على طلبك مباشرةً عند الدفع.
- يسري هذا العرض من 10 يوليو 2026 حتى 30 سبتمبر 2026، لفترة محدودة أو حتى استنفاد الكمية المخصصة من الخصومات، أيهما أسبق.

- Annual Percentage Rate (APR) starting from 42.31%, based on a principal amount of SAR 10,000.
- يبدأ معدل النسبة السنوي (APR) من 42.31%، وذلك بناءً على مبلغ تمويل قدره 10,000 ريال سعودي.